
AFYON KOCA TEPE ÜNİVERSİTESİ

Danışma Kurulu Kararları

TOPLANTI TARİHİ: 08.03.2018

Gündem:

TOPLANTI SAYISI: 2018/1

Afyon Kocatepe Üniversitesi Danışma Kurulu üyeleri ile Afyon Kocatepe Üniversitesi 2019-2023 Stratejik

plam çalışmaları kapsamında şehir üniversite işbirliği hakkında fikir alışverişi yapılması.

Karar:

27.02.2018 tarihli toplantı davetine istinaden 08.03.2018 tarihinde Rektörlük Sosyal Tesis Binası'nda, saat
09: 00' da Afyonkarahisar Valisi Mustafa TUTULMAZ ve Damşma Kurulu üyelerinin katılımı ile toplanıldı,

Damşma Kurulu üyelerinin aşağıdaki konulardaki önerileri katılanların oy birliğiyle karara bağlanmıştır.

Toplantının başlangıcında Danışma Kurulu Başkam Prof. Dr. Mustafa SOLAK, "İlkini 10 Ekim 2017
tarihinde gerçekleştirdiğimiz bu toplantı ile şehrin üniversitemizden beklentileri, başka bir deyişle kentimiz ile

üniversitemiz arasında üniversitenin bilimsel potansiyelinden ve bilimsel kapasitesinden, şehirde olan öncelikli

alanlar ve kentin öncelikli alanları ile ilgili danışman kurulunun kararlarını alarak üniversitedeki ilgili birimleri ve
hizmet alacak şehrin ilgili birimlerine iletmek amaçlıyoruz. Bu nedenle Valimiz, Belediye Başkanımız, İl Genel

Meclisi Başkanımız, Ticaret ve Sanayi Odası Başkanımız ve Organize Sanayi Bölgesi Başkanımız Üniversitemizin

paydaşıdır. Bizim bilmediğimiz ancak paydaşlarımızın bildiklerini ve önceliklerini tartışıp, karar altına alarak

uygulanmasını amaçlıyoruz. Üniversite yönetimi olarak önümüzdeki dönemin stratejik planını hazırlıyoruz” diye

konuştu.

AKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. İsa Sağbaş ise üniversitemiz bünyesinde faaliyete geçen Kalite

Koordinatörlüğünün 2019-2023 Stratejik Planı hazırladığını kaydetti. Bu kapsamda üniversite bünyesinde neredeyse

tüm akademik ve idari personelimizi kapsayacak biçimde 5 toplantı yapıldığını belirterek AKÜ olarak yapılacak

olan GZFT analizi kapsamında dış paydaşlarımızın görüşlerinin de alınmasının gerekliliğini ifade etti.

AKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Mehmet Karakaş, yükseköğretim düzeyinde Kalite Kurulu oluştuktan

sonra üniversitelerin Kalite Kurullarının alt birimlerini oluşturduklarım belirterek, üniversitemizde bu süreçler

başlamadan önce Kalite Kurulu ilkeleri kapsamında bütün yönetmelik ve yönergelerin senatomuzdan çıkarıldığım
ve bu doğrultudayaklaşık 2 yıldır çalışmaların devam ettiğini ifade etti.

Toplantının ilerleyen bölümlerinde Üniversite Damşma Kurulu'nun gelecekte üniversitede yapılabilecek
çalışmalarla ilgili kurul üyelerinin görüş ve önerileri alındı:

Afyonkarahisar Valisi Mustafa TUTULMAZ, üniversitelerin öncelikle bir eğitim merkezleri olduğunu
belirterek, üniversitelerin insanları hayata hazırlamak, mesleki olarak onlara bir meslek kazandırmak amacıyla

kurulmuş yerler olduğunu ifade etti. Bu anlayışın günümüzde değiştiğine işaret ederek, gelinen noktada

üniversitelerin fonksiyonlarının değiştiğini ve artık sadece eğitim veren bir kurum olmadıklarını yanmda sanayi ile

işbirliği içinde olması gerektiğini belirtti.
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Üniversite sanayi işbirliğinin 2 yönlü olduğunu belirten TUTULMAZ, bunları; üniversitelerin mevcut sanayi

tesislerinin geliştirilmesine yönelik danışmanlık hizmetleri ve sermayesi olan yatırımcılara yeni yatırım yapma

aşamasında yapılan danışmanlık hizmetleri olarak sıralanabileceğini söyleyerek üniversitelerin bu şekilde yatırım

yapmak isteyen vatandaşlarımıza, girişimcilerimize neler yapabilecekleri hakkmda üniversite olarak yol göstermesi

gerektiğini ifade etti. Ayrıca Teknoparkların üniversitenin sanayi ile bağlantısı anlamında öneminin de bu noktada

devreye girmesi gerektiğini söyledi.

TUTULMAZ son olarak, üniversitemizin tercih edilme oranlarını arttırmak adına her bölümde ilk 5 bin ya da

10 binde AKÜ' yü tercih eden öğrencilereburs verilmesinin faydalı olabileceğini ifade etti.

Afyonkarahisar Belediye Başkam Burhanettin ÇOBAN, Üniversitemizin özellikle son 5-6 yıldır gösterdiği
gelişimi hiç kimse göz ardı edemeyeceğini, bunda idarecilerimizin ve çalışanlarımızın rolü büyük olduğunu ifade

etti. Ayrıca özellikle üniversitemizin tercih edilmesi hakkında öğrencilerin desteklenmesi noktasının önemli

olduğunudüşündüğünübelirtti.

İl Genel Meclisi Başkanı Salih SEL, Türkiye'de örnek bir kuruluş olan AFJET A.Ş'ne üniversitenin daha

fazla destek vermesini istedi. ZEKA toplantısında savunma sanayi konusundaki girişimlerin desteklenmesi hususu

görüşüldüğünü ifade eden SEL, üniversitenin bu konuda öncülük yapmasını beklediklerini belirtti. Ayrıca katma

değeri yüksek ürünlerin üretilmesinin önemine dikkat çekti.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Başkam Hüsnü SERTESER, AT SO olarak sanayi işbirliği

konusunda AKÜ ile güzel çalışmaları yürüttüklerini kaydetti. SERTESER, Teknoparkı desteklediklerini ve zaten

yönetiminde de bulundukları Teknopark'ın kısa zamanda çok yol katlettiğini belirtti. Üniversite-sanayi işbirliğinde
daha üst seviyelere gelmek adına önemli adımlar atıldığını belirten SERTESER, üniversitemizdeki bölümlerin

tanıtılması konusunda müşterek çalışmalar yapılabileceğine ve girişimcilerin doğru yönlendirilmesinin önemine

dikkat çekti. Ayrıca Afyon'da et sunumuyla ilgili olarak bazı bölümlerin daha aktif hale getirilmesini, tanıtılmasını

ATSO ve AKÜ birlikte yapılabilir mi diye düşünülmesi gerektiğini ifade etti. Ek olarak bu konularda sertifikasyon

uygulamaları yapılabileceğini belirtti. SERTESER, işadamlarımızın dil eğitimi gerçekten çok önemli olduğu

belirterek üniversitemizin yabancı diller yüksekokulunda işadamlarının dil eğitimi alabilmesi için ortak çalışmalar
yapılabileceğini ve bu konuda ATSO ve AKÜ olarak bir model üzerinde çalışmak gerektiğini söyledi. SERTESER,

ilimizin 2023 ihracat hedefi olan bir milyar doların gerçekleşmesi için üniversitemizden katkı beklediklerini ifade

etti.

Afyonkarahisar Organize Sanayi Bölgesi Başkanı Bekir Yeşilay ise Afyonkarahisar'da geriye dönük

baktığında üniversite sanayi işbirliğinde iyi diyaloglarımızın olduğunu gözlemlediğini söyledi. Yeşilay, OSB ve

AKÜ' nün çözmesi gereken hususlarının başında VOR istasyonu olduğunu belirterek, bu husus sanayi üniversite

işbirliğinin yapılması anlamında da önemine dikkat çekti. Ayrıca OSB olarak Teknopark ile ilgili çalışma yapılmak

istendiğitakdirde kendi idare binalarını vermeye hazır olduklarını dile getirdi.

Zafer Teknopark A.Ş. Genel Müdürü Prof.Dr. Tuğrul KANDEMİR, Zafer Teknoparkın Türkiye'nin 2 ili

kapsayan ilk ve tek teknoparkı olduğunu belirterek geçen kısa sürede önemli işlere imza atıldığını anlattı.

Toplantı sonunda üniversitemiz 2019-2023 stratejik planının Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası,

Afyonkarahisar İl Özel İdaresi ve Afyonkarahisar Belediyesi stratejik planlarına uyumunun sağlanmasınoktasında

işbirliği yapılması kararlaştırıldı.
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